
IZ POSLAJSTSKIH KLOPI

100 in nekaj
dni občinske
vladavine

Po treh mesecih premora smo
se poslanci znova vsedli
v skupšCinske klopi. Pretresli
smo zajeien dnevni red, a nič
kaj revolucionarnega se ni zgo-
dilo. Morda le za tiste, ki
s prejšnjo oblastjo niso imeli
opravka ali pa niso spremljali
dogajanja v občini.

Po uvodnih besedah predsed-
nika Izvršnega sveta PETRA
ZULETA k poročilu o gospo-
darskih razmerah v občini, v pr-
vem polletju 1990 smo zaznali,
da gre pravzaprav za ekspoze
o razmcrah v naši občini po 100
dnch vladavine.

Najprej smo slišali nekaj, že
dolgo nam znanih dejstev o pro-
padanju šišenskega gospodar-
skega cesarstva. Predscdnik je
v poletnih mesecih s svojo ekipo
temeljito prevetril skorajda vsa
naša podjetja. Ugotovili so, da
so razmere porazne in pravi ču-
dež je, kako sploh še živijo.
A Peter ZULH je opiimist, zla-
sti kar se tiče Litostroja, za ka-
terega se vc (še več o njih na sir.
5) v kakšnih kroničnih izgubah
je. Nujni so kakovostni in učin-
koviti programi odprti s pogod-
bami, naročili in profitno narav-
nani. Nekaj teh Litostroj žc
ima, ob podpori republiške in
občinske vlade ter zlasti fi-
nančne injekcije Ljubljanske
banke v višini 540 milijonov
din, bodo reševali tisto, kar se
še rešiti da. V Iskrinem kom-
pleksu - predvsem ISKRI
DELTI, so vpleteni v kriminal,
zato so jih zdaj kar prepustili
Republiškemu sekretariatu za
nolranje zadeve.

Predsednik izvršnega sveta je
še posebej zaskrbijen nad raz-
prodajo Iskrine imovine, za ka-
lero je že sicer zelo zainteresi-
rano privatno podjetje PRO-
GRES iz Beograda, ki kot kaže
ima polne vreče denarja, saj je
že doslej pokupila polovico Is-
kre. Zaželjeno bi jim bilo stopiti
na prste, a kdo bo ta, se je vpra-
šal eden izmed poslancev, de-
narja za odkup ni. Dokler ga ne

ho, bo pač PROGRES progre-
sivno delal na odkupu še ostale
polovice.

Tudi » SLOVINU nekaj za-
udarja - najbrž po ceneni pijači,
saj se spričo trganja še do včeraj
trdno spletenih jugoslovanskih
vezi, razpada mogočni SOZD
Slovin.

DEKORATIVNi naj bi odo-
brili 10 milijonov mark posojila,
za donosen program, pravijo.
Snujejo namreč center za
drobno gospodarstvo. Imajo
tudi lujega vlagatelja. Projekt je
še v fazi proučevanj. Delavci pa,
po tnnenju predstavnika iz De-
korativne, niso nad projektom
preveč navdušeni, saj so tnne-
nja, da bi se moral dircktor bolj
zazreti v proizvodnjo in manj
v projekt, ker bi bili lahko re-
zuhati poslovanja veliko boljši.

Južne trgovine s pohištvom,
kot so denimo SlPAD, TRE-
SKA in EXPORTDRVO si
bodo morale poiskati druge lo-
kacije, ker bodo te lepe lokacije
v centru Šiške, namenjene le
domačim proizvajalcem. Pred-
sednik izvršnega sveta je spre-
govoril še nekaj besed o proble-
matiki stanovanjskega gospo-
darstva pa o denacionalizaciji,
za katero je treba počakati nov
zakon, v katerem bo opredeljen
ves potek in način, kako naj bi
se vničalo premoženje nekda-
njih lastnikov. Tudi nekaj dele-
gatskih pobud je bilo slišati.
Najbolj se je razburil gospod
LAH, delegat iz Medvod, ki je
bil zaskrbljen nad usodo naselja
SVETJE, v kaierem je 80 stavb
brez kanalizacije. Idejni projekt
\c bil narejen, denar pobran, še
pod prejšnjo oblastjo, voda pa
kar vdira v kleti, rešitve pa ni.
Tudi za nas v Uredništvu
JAVNE TRIBUNE je ni videti,
saj je ta isti gospod mnenja, da
)e treba z novo oblastjo zame-
njati tudi uredniško politiko.
A mi se ne damo, zato se podre-
jamo.

poslanka
V.V.


